
Årsmøte i Revebåsen Hytteeierforening 2019 

 

Møtet fant sted i Helgerødbanken Klubbhus.  

Antall fremmøtte: 60 

Antall fullmakter: 8 

 

Som referent ble Hanne Bjørnå Berntsen valgt. 

Formann Inge Os ønsket velkommen 

1) Innkalling ble enstemmig godkjent 

 

2) Regnskap ble gjennomgått og godkjent.  

Det ble under gjennomgangen poengtert at fjerning av siv ved Furuholmen bør tas 

tidlig på våren. 

 

3) Årsberetning var forutsatt lest, og ble gjennomgått.  

Det ble informert om at 110-nødsentralen nå også er lagt til i bomsystemet. 

Det ble gitt skryt fra styret om meget bra oppmøte på dugnadene 

Sandefjord kommune vil igjen bli purret opp mht parkering forbudt langs Østre 

Nesveien. 

Stor takk til arrangementskomiteen som stod for årets St.Hans feiring med tilhørende 

brannvakt Odd. 

Ingen øvrige kommentarer til årsberetningen.  

 

4) Saker til behandling: 

Innkommet forslag om endring i reglementet på Tuftebryggen ble enstemmig 

vedtatt. 

Det kom et forslag om at reglementet bør gjennomgås slik at det er juridisk holdbart i 

henhold til dagens regelverk. Videre ble det anmodet om at revidert reglement bør 

mailes ut til hytteeierforeningens medlemmer.  

 

Styret ble anmodet om å ta kontakt med den lokale idrettsforeningen, for å 

informere om parkeringsbetingelser m.m. i forbindelse med arrangement av cup og 

lignende. Det bør oppfordres om at deltakerne i arrangementene må komme til fots 

dersom de ønsker å bade. 

 



5) Saker til behandling: 

Innkommet forslag om endring i reglementet på Tuftebryggen ble enstemmig 

vedtatt. 

Det kom et forslag om at reglementet bør gjennomgås slik at det er juridisk holdbart i 

henhold til dagens regelverk. Videre ble det anmodet om at revidert reglement bør 

mailes ut til hytteeierforeningens medlemmer.  

 

Styret ble anmodet om å ta kontakt med den lokale idrettsforeningen, for å 

informere om parkeringsbetingelser m.m. i forbindelse med arrangement av cup og 

lignende. Det bør oppfordres om at deltakerne i arrangementene må komme til fots 

dersom de ønsker å bade. 

 

6) Fastsette kontingent for 2020 

Styrets forslag til kontingent ble enstemmig vedtatt: 

Kr. 1.000,- til hytteeierforeningen 

Kr. 500,- veiavgift 

 

7) Valg 

Sverre Corneliussen, Anders Wedde, Olaf Ilsaas og Hanne Bjørnå Berntsen, som alle 

er på valg – tar gjenvalg. Inge Os tok gjenvalg som varamedlem og skal ha ansvaret 

for bom og nettsiden. Enstemmig vedtatt. 

Følgende nye medlemmer ble enstemmig valgt: 

Mona Torp og Ole Christian Torkildsen. 

 

Årsmøtet ga fullmakt til styret om selv å utnevne en formann. 

 

 

Sandefjord, 13.juli 2019 


